



Forum canadien des
experts en autisme

Canadian Autism
Leadership Summit

Dear CASDA Member,

As Chair of the Canadian Autism Spectrum Disorders Alliance (CASDA), I am pleased to be writing to you today to ask you to **save the date for the 3rd Canadian Autism Leadership Summit being held in Ottawa on April 4th and 5th, 2017 at the Shaw Centre**. Last year's event was the second leadership summit of its kind in Canada and it brought together over 160 key stakeholders from across the country to discuss the needs of Canadians living with Autism Spectrum Disorder (ASD), current autism research, and services.

As most organizations move into their 2017 budget planning cycle, I would like to ask your organization to consider sponsoring the 2017 Summit. This year's sponsorship opportunities include:

Platinum Sponsorship - \$25,000

- Opportunity to present a welcoming or closing address
- Opportunity to set up an information table in registration area
- Logo prominently displayed on podium signage
- Logo prominently displayed on lunch table
- Logo prominently displayed on table card signage
- Logo prominently displayed on Leadership Summit webpage (with hyperlink)
- Logo prominently displayed on all marketing materials related to Leadership Summit
- Logo to appear on presentation screens during Summit

Gold Level Sponsorship - \$15,000

- Logo displayed on podium signage
- Logo displayed on lunch table
- Logo displayed on table card signage
- Logo displayed on Leadership Summit webpage (with hyperlink)
- Logo to appear on presentation screens during Summit



Canadian Autism Leadership Summit

Page 2

Silver Level Sponsorship - \$5,000

- Logo displayed on table card signage
- Logo displayed on Leadership Summit webpage (with hyperlink)
- Logo to appear on presentation screens during Summit

Friends of CASDA Sponsorship - \$2,500

- Logo displayed on Leadership Summit webpage (with hyperlink)
- Logo to appear on presentation screens during Summit

For more information about CASDA and the Canadian ASD Leadership Summit please visit www.asdalliance.org

We will follow up in January 2017 regarding a commitment to sponsorship. In the meantime, if you have any questions please contact Debbie Irish, Summit Chair by email at info@casda.ca.

Yours sincerely,

Cynthia Carroll, Chair CASDA
Executive Director, Autism Nova Scotia



Forum canadien des
experts en autisme

Canadian Autism
Leadership Summit

Chers membres d'ACTSA,

En tant que présidente de l'Alliance canadienne des troubles du spectre autistique (ACTSA), j'ai le plaisir de vous annoncer que le **3^e Sommet canadien du leadership en matière d'autisme se tiendra du 4 au 5 avril 2017 au Centre Shaw, à Ottawa**. L'an dernier, l'événement a réuni plus de 160 intervenants majeurs de partout au pays pour discuter des besoins des Canadiens ayant un trouble du spectre autistique (TSA), de la recherche actuelle en matière d'autisme et des services offerts à cette population.

Étant donné que la plupart des organisations en sont actuellement à planifier leur budget pour 2017, nous aimerions aujourd'hui solliciter votre soutien financier pour le Sommet 2017. Les occasions de partenariat cette année comprennent :

Partenariat platine — 25 000 \$:

- Possibilité de faire le mot de bienvenue ou de clôture
- Possibilité d'avoir votre propre table d'information dans l'aire des inscriptions
- Affichage de votre logo bien en évidence sur le podium
- Affichage de votre logo bien en évidence à la table des repas
- Affichage de votre logo bien en évidence sur les cartons de table
- Affichage de votre logo sur le site web du Sommet du leadership (avec hyperlien)
- Affichage de votre logo bien en évidence sur tout le matériel promotionnel du Sommet
- Affichage de votre logo sur les écrans de présentation pendant le Sommet

Partenariat or — 15 000 \$:

- Affichage de votre logo sur le podium
- Affichage de votre logo à la table des repas
- Affichage de votre logo sur les cartons de table
- Affichage de votre logo sur le site web du Sommet du leadership (avec hyperlien)
- Affichage de votre logo sur les écrans de présentation pendant le Sommet

Sommet canadien du leadership en matière d'autisme

Page 2

Partenariat argent — 5000 \$:

- Affichage de votre logo sur les cartons de table
- Affichage de votre logo sur le site web du Sommet du leadership (avec hyperlien)
- Affichage de votre logo sur les écrans de présentation pendant le Sommet

Partenariat ami de l'ACTSA — 2500 \$:

- Affichage de votre logo sur le site web du Sommet du leadership (avec hyperlien)
- Affichage de votre logo sur les écrans de présentation pendant le Sommet

Pour plus d'informations sur l'ACTSA et sur le Sommet canadien du leadership en matière d'autisme, visitez le <http://www.casda.ca/>.

Nous effectuerons un suivi en janvier 2017 concernant un éventuel partenariat. D'ici là, n'hésitez pas à envoyer vos questions par courriel à Debbie Irish, présidente du Sommet : info@casda.ca.

Cordialement,



Cynthia Carroll, présidente, ACTSA
Directrice générale, Autism Nova Scotia